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Aanvullende vragen van de leden
Van der Heijden en Verhagen
(beiden CDA) over een quotaregeling
bij het verwijderen van illegalen.
(Ingezonden 2 februari 1995)

1
Kent u het bericht1 inzake de
quotaregeling die de politie zou
kunnen hanteren bij het verwijderen
van illegalen?

2
Wordt dat geregeld in een convenant
tussen de regionale korpsen en uw
beide ministeries? Bent u ook van
plan op andere terreinen van
politiezorg een koppeling te leggen
tussen rendement, resultaat en
capaciteitsuitbreiding?

3
Hoe wilt u voorkómen dat
politiekorpsen illegale vreemdelingen
opsporen enkel en alleen met het
oogmerk extra personeel te
verwerven?

4
Beschikt u niet over andere
mogelijkheden om de politie meer
aandacht te laten geven aan het
illegalenvraagstuk?

5
Deelt u de mening, dat een flexibele
inzet en goede afstemming van de
vreemdelingenpolitie en de
vreemdelingendienst de voorkeur
verdienen boven een quotaregeling?

6
Betreft de extra capaciteit die zou
kunnen vrijkomen door het halen van
het quotum de aan de Kamer
toegezegde investeringen in 700
politiemensen of betreft het hier de
reguliere politie-intensiveringen voor
de periode 1995–1998?

1 Zie Trouw, woensdag 1 februari 1995.

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
de eerdere vragen ter zake van de
leden Oedayraj Singh Varma en
Sipkes, ingezonden 2 februari 1995.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Schmitz (Justitie) mede namens de
minister van Binnenlandse Zaken.
(Ontvangen 8 maart 1995) Zie ook
Aanhangsel Handelingen nr. 471,
Vergaderjaar 1994–1995.

1
Ja

2
Voor het eerste onderdeel van de
vraag zij verwezen naar de
beantwoording van de vragen van de
leden Oedayraj Singh Varma en
Sipkes. Het voornemen bestaat wel
om op andere terreinen van
politiezorg te bezien in hoeverre een
koppeling tussen rendement,
resultaat en beschikbaar gesteld
budget mogelijk en wenselijk is.
Concreet valt in dit verband te
noemen de beschikbaarstelling van

gelden ten behoeven van de
politiemilieutaak.

3, 4 en 6
De met de korpsbeheerders gesloten
convenanten, die ten grondslag
liggen aan de capaciteitsuitbreiding
van de politie, hebben ten doel het
binnenlands vreemdelingentoezicht
te intensiveren en omvatten een
breed pakket van maatregelen. Het
gaat hier inderdaad om de aan uw
Kamer toegezegde investering in 700
politiemensen. De
capaciteitsuitbreiding is reeds
toegekend, hetgeen betekent dat
extra personeel niet wordt verworven
door intensivering van het toezicht
maar omgekeerd: deze intensivering
wordt mogelijk gemaakt door de
beschikbaarheid van extra personeel.
Van het vrijkomen van extra
capaciteit als gevolg van het halen
van een quotum is dan ook geen
sprake.
Wellicht ten overvloede zij erop
gewezen dat de wijze waarop het
vreemdelingentoezicht wordt
uitgeoefend, met waarborgen is
omkleed. De bevoegdheid van
ambtenaren belast met het toezicht
op vreemdelingen is geregeld in
artikel 19 van de Vreemdelingenwet.
Op basis van dit artikel is staande
houden van vreemdelingen in het
kader van het operationeel
vreemdelingentoezicht buiten de
grenszones slechts geoorloofd bij
concrete aanwijzingen over illegaal
verblijf. In de grenszones kunnen
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personen van wie mag worden
aangenomen dat zij grensgangers
zijn, ter bestrijding van illegale
integratie aan vreemdelingentoezicht
worden onderworpen. De wijze
waarop dit artikel dient te worden
toegepast is in de
Vreemdelingencirculaire 1994
geregeld, nadat uw Kamer met deze
instructie had ingestemd (TK
1992–1993, 22 694, nr. 20). Deze
regeling blijft onverkort van kracht.
Overigens zij verwezen naar de
antwoorden op de vragen van de
leden Oedayraj Singh Varma en
Sipkes.

5
Ja.
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